
Er is heel wat te doen geweest over de dichtgeplakte ramen van de ANWB winkel. Kort na de 
opening werd er al gezegd dat er een passende oplossing zou komen. 
Wat is de stand van zaken en waarom duurt het zolang? 
 
Met vriendelijke groet 
Conny Beenders-van Dooren 
DUS Weert 
 


